

مدرسة البيان ثنائية اللغة | المرحلة الإبتدائية



Al-Bayan Bilingual School - Elementary School

ES Sports Days

Dear BBS ES Parents,

With great pleasure, we announce that the annual BBS Elementary school Sports Days will take place at the Boulevard - Cricket Playground (gate 6 entrance) on January 14, 15, 16, 19 and 20, from 9:30 a.m. until 12:00 p.m. as follows:

Grade 5	Tuesday, January 14	From 9:30 - 12:00
Grade 4	Wednesday, January 15	From 9:30 - 12:00
Grade 3	Thursday, January 16	From 9:30 - 12:00
Grade 2	Sunday, January 19	From 9:30 - 12:00
Grade 1	Monday, January 20	From 9:30 - 12:00

Please note that all students will come to school as normal. The school buses will be leaving school at 8:15 am. Students will return to school at around 1:00pm. However, they may go home directly from the Boulevard after you sign out with your child's teacher, and only if accompanied by a parent.

The cost of transportation to this event is KD 2. Payments will continue on "Skoolee" system until Thursday January 9. Please click here to login to Skoolee. With regrets, cash will not be accepted for this event.

We would also like to take this opportunity to remind parents and students that the focus of Sports Day is encouraging good sportsmanship, fitness, and fun! We are participating to have fun whether we win or not. Students are reminded that they should cheer for all teams and congratulate each other on their efforts.

Your child is in a team; he/she must wear the shirt of the color assigned to his/her team according to the following schedule:

Grade Section	Assigned Color	
А	Red	
В	Green	
С	Blue	
D	Gray	
Е	Purple	
F	Black	
G	Yellow	
Н	Orange	

- Students do not need to bring their backpacks but they need to bring their lunch boxes and water bottles.
- BBS siblings are not allowed to attend.
- We recommend that all students apply sunscreen and wear their hats.
- The school will provide additional water bottles.

Join us and enjoy!

Thank you! **ES Administration**











مدرسة البيان ثنائية اللغة | المرحلة الإبتدائية



Al-Bayan Bilingual School - Elementary School

الأيام الرباضية - المرحلة الابتدائية

السادة أولياء أمور تلاميذ المرحلة الابتدائية الكرام،

تسرنا دعوتكم إلى حضور اليوم الرياضي لصفوف المرحلة الابتدائية وذلك أيام 14، 15، 16 و10 و20 يناير 2025 في مجمع البوليفارد – ملعب الكريكت (لدخول من البوابة 6)، من الساعة 09:30 صباحاً وحتى الساعة 12:00 ظهراً حسب الجدول التالى:

من الساعة 9:30 – 12:00	الثلاثاء، 14 يناير	الصف الخامس
من الساعة 9:30 – 12:00	الأربعاء، 15 يناير	الصف الرابع
من الساعة 9:30 – 12:00	الخميس، 16 يناير	الصف الثالث
من الساعة 9:30 – 12:00	الأحد، 19 يناير	الصف الثاني
من الساعة 9:30 – 12:00	الاثنين، 20 يناير	الصف الأول

يرجى الملاحظة أن على التلاميذ الحضور إلى المدرسة كالمعتاد. بعد ذلك سنقوم باصطحابهم إلى مجمع البوليفارد عن طريق حافلات المدرسة عند الساعة 01:00 طهراً. يسمح للتلاميذ بالانصراف عند نهاية اليوم الرياضي مباشرة من مجمع البوليفارد مع ولى الأمر فقط، ولكن يتعين على الأهل إبلاغ معلم الصف والتوقيع على ذلك.

إنّ تكلفة الرحلة هي 2 د.ك. لتغطية رسوم المواصلات. يستمر الدفع عبر برنامج "سكولي" حتى يوم الخميس 9 يناير 2025. يرجى الضغط هنا للدخول إلى سكولى. **لن يتم قبول أي مبلغ نقدي.**

ونرغب في تذكير أولياء الأمور والتلاميذ أن الهدف من إقامة اليوم الرياضي هو التشجيع على تنمية الروح الرياضية والاستمتاع في حالتي الربح أو الخسارة، وتشجيع تلاميذ كافة الفرق على المشاركة، وأن يهنئ التلاميذ بعضهم على جهودهم المبذولة في المسابقات الرياضية.

يرتدي التلاميذ بلوزة وفق اللون المقرر للمجموعة حسب الجدول التالى:

اللون المختار	الشعبة
الأحمر	А
الأخضر	В
الأزرق	С
الرمادي	D
البنفسجي	E
الأسود	F
الأصفر	G
البرتقالي	Н

- و نرجو عدم إحضار الحقائب المدرسية واحضار حقائب الطعام وعبوات المياه.
 - لا يسمح بحضور الأخوة والأخوات من تلاميذ المدرسة.
 - نوصى جميع التلاميذ بوضع واق من الشمس وارتداء قبعاتهم.
 - ستوفر المدرسة عبوات إضافية من الماء.

انضموا إلينا واستمتعوا!

شكراً، إدارة المرحلة الابتدائية









